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Protokół  Nr  LIV /2022 

z  sesji  Rady  Miasta i Gminy Prochowice 

odbytej  w  dniu  30  marca  2022 r. 

 

Ad 1) Otwarcie  sesji   i stwierdzenie  prawomocności  obrad  sesji. 

Sesję  otworzyła   Przewodnicząca Rady  Miasta  i Gminy Prochowice  Maria  Maćkowiak . 

Poinformowała, że obrady  sesji  Rady są  nagrywane    i  transmitowane. 

Na stan 15 radnych , w sesji   uczestniczyło 13 radnych . Nieobecni  radni to : Jadwiga  Leszczyńska, 

Maciej Gnitecki .  Kworum  zostało  osiągnięte . 

Przewodnicząca  Rady MiG Prochowice  Maria  Maćkowiak  stwierdziła  kworum ,  Rada może 

podejmować prawomocne decyzje . Lista  obecności  stanowi  załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Następnie  Przewodnicząca  Rady   powitała osoby  przybyłe  na  sesję  : 
 
Pania Alicję Sielicką  Burmistrza  MiG, 
 
Panią Agnieszkę Bryję Skarbnika MiG, 

Panią Dorotę  Kiełb Sekretarza MiG, 

Pana Bolesława Demeckiego Kierownika Ref. Inwestycji  i  Gosp. Przestrzennej, 

Pana Franciszka  Pińczuka  Kierownika Ref. Gosp.Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa  

Pana  Władysława Morocha  Kierownika Ref. Spraw Społecznych i Obywatelskich , 

Radnych Rady MIG Prochowice . 

Ad 2) Zatwierdzenie  porządku  obrad . 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad  został upubliczniony,  jak również  

wszyscy  radni  otrzymali     porządek   obrad . 

 Następnie odczytała zmiany    zgłoszone do porządku  obrad . I tak : 

Pani  Burmistrz  zawnioskowała  o  poszerzenie  porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany  

w uchwale budżetowej Miasta i  Gminy Prochowice  na  2022 rok. 
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Zgodnie z ustawą  o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego państwa w celu realizacji zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy Rada 

Miasta i Gminy w Prochowicach może upoważnić  Burmistrza Miasta i Gminy Prochowice, m.in. do 

dokonania zmian w planie dochodów i wydatków budżetu jednostki samorządu terytorialnego, w tym 

dokonywania przeniesień wydatków między działami klasyfikacji budżetowej. Biorąc pod uwagę 

dynamiczną sytuację związaną z  udzielaniem pomocy uchodźcom z Ukrainy i szeregiem zmian 

ustawowych, które powodują konieczność dokonywania bezzwłocznych zmian budżetowych, m. in. 

wprowadzania do budżetu środków zewnętrznych przeznaczonych na tę pomoc, niezbędne jest 

udzielenie upoważnienia dla Burmistrza Miasta i Gminy Prochowice, o którym mowa na wstępie, w 

celu sprawnego realizowania nakładanych obowiązków. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miasta i Gminy Prochowice jednomyślnie wyraziła 

zgodę na  poszerzenie porządku obrad  sesji   o projekty uchwał  w sprawie  zmiany  w uchwale 

budżetowej Miasta i  Gminy Prochowice  na  2022 rok. 

Porządek  dzienny  sesji   przedstawiał  się  następująco : 

1.Otwarcie  sesji   i  stwierdzenie  prawomocności  obrad  sesji. 

2.Zatwierdzenie  porządku  obrad . 

3.Przyjęcie  protokołów   z  obrad  poprzednich  sesji. 

4. Informacja Przewodniczącej  Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i  zapytania radnych. 

6.Sprawozdanie  z  działalności  p. Burmistrz  w okresie  międzysesyjnym. 

7.Ocena realizacji  funduszu sołeckiego ,celowość wydatkowania . Założenia na rok bieżący. 

8. Stan dróg i remonty . 

9.Podjęcie   uchwał  w sprawach : 

- zmian  w  budżecie Miasta i  Gminy Prochowice na 2022 r. 

- zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej   Gminy  Prochowice  na lata 2022-2035, 

- zmieniająca  uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników  oraz regulaminu   prowadzenia  tego  handlu , 

- uchwalenia projektu zmiany Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 

- przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie  miasta i gminy Prochowice, 
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- rozpatrzenia  skargi  Prokuratora Rejonowego w Legnicy na uchwałę  Rady Miasta i Gminy 

Prochowice ,   

-  rozpatrzenia  skargi  Prokuratora Rejonowego w Legnicy na uchwałę  Rady Miasta i Gminy 

Prochowice ,   

-  rozpatrzenia  skargi  Prokuratora Rejonowego w Legnicy na uchwałę  Rady Miasta i Gminy 

Prochowice , 

- zmiany w uchwale  budżetowej Miasta i Gminy Prochowice na 2022 rok, 

- zapewnienia  pomocy  obywatelom Ukrainy , 

10.Sprawozdanie z zakresu  wsparcia rodziny  i  pieczy zastępczej. 

11.  Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu  Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2021 . 

12. Wolne wnioski i zapytania. 

13.Zakończenie   obrad   sesji  Rady Miasta i Gminy Prochowice . 

Pkt  1 i 2   zrealizowano  jak  wyżej . 

Pkt 3) Przyjęcie protokołu   Nr  LIII   z sesji Rady Miasta i Gminy Prochowice.   

Przewodnicząca Rady Maria Maćkowiak  poinformowała, że zgodnie ze Statutem Miasta i Gminy  

Prochowice  Protokół  Nr  LIII   z  sesji Rady Miasta i Gminy  Prochowice  został  wyłożony  na 7 dni  

przed sesją w biurze Rady i każdy z  radnych mógł się  zapoznać z  jego treścią i  wnieść  swoje uwagi. 

Następnie zapytała   o ewentualne  uwagi  do treści  protokołu .Uwag  nie wniesiono. 

W związku z powyższym Przewodnicząca  stwierdziła, że  protokoły zostały   przyjęte.   

 

Pkt 4) Informacja Przewodniczącej  Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

I tak : 

1. Przygotowanie i podpisanie uchwał  z  poprzednich  sesji  do publikacji, 

2. Zapoznanie się  i  podpisanie protokołów z poprzednich sesji, 

3. Przygotowanie informacji  z  pracy Rady do „Wieści”, 

4.  Udział w spotkaniu z pisarzem zorganizowanym przez MG Bibliotekę, 

5. Udział w spotkaniach z okazji Dnia Kobiet, 

6. Reprezentowanie Rady Miasta i Gminy na spotkaniu z Sołtysami naszej gminy, 

7. Udział  w spotkaniu seniorów  w Pierwszym  Dniu Wiosny- spotkanie zorganizowane przez 

O/PTTK Prochowice, 

8. Udział w posiedzeniu komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego ,Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

9. Udział w posiedzeniu komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Edukacji, Kultury i Sportu, 

10. Przygotowanie i zwołanie sesji  w dniu  dzisiejszym, 

11. W dalszym ciągu  nie pełnię dyżurów w Urzędzie, ale jestem w stałym kontakcie z P. Burmistrz, 

Radnymi i pracownikami Urzędu, także z mieszkańcami poprzez biuro Rady. 
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Prowadząca   obradu  dla formalności  zapytała  o   ewentualne  uwagi .   W związku  z ich brakiem  

zaproponowała  jej   przyjęcie do wiadomości  do protokołu . Co  przyjęto  z  aprobatą .  

 

Pkt 5) Wnioski  i  interpelacje radnych . 

Przewodnicząca  Rady  poinformowała, że zgodnie ze znowelizowaną  ustawą o samorządzie 

gminnym  interpelacje i zapytania  składane są  na piśmie do przewodniczącego rady, który 

niezwłocznie przekazuje je  Burmistrzowi , który nie później niż  w terminie 14 dni od dnia otrzymania   

udziela  odpowiedzi. Treść interpelacji i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi podawana  jest do 

publicznej wiadomości poprzez publikacje w Biuletynie  informacji publicznej i na stronie 

internetowej gminy . Radni nie zgłosili  interpelacji, wniosków, zapytań.  

 
Pkt  6)  Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrz  w okresie  międzysesyjnym 

Pani  Burmistrz   Alicja Sielicka przedstawiła informację  o pracy Burmistrza w okresie 

międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Prowadząca  dla  formalności zapytała   o ewentualne  uwagi , zapytania do informacji . Uwag , 

zapytań nie zgłoszono  do  sprawozdania . Rada przyjęła  sprawozdanie   z działalności   Burmistrz  do  

wiadomości   do   protokołu . 

Pkt 7)Ocena realizacji  funduszu sołeckiego ,celowość wydatkowania . Założenia na rok bieżący. 

Przewodnicząca  Rady Maria Maćkowiaka   poinformowała, że  informacja  o tematyce  jak 

wyżej  została obszernie omówiona na posiedzeniu  komisji w dniu 16 marca br. Ponieważ 

zagadnienie to było  również przedmiotem kontroli Komisji Rewizyjnej poprosiła  

Przewodniczącą   Komisji  Martę  Jędras  o  zapoznanie  Radnych  z  wynikami  kontroli. 

 Głos  zabrała Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej Marta Jędras: tematem  kontroli  Komisji 

Rewizyjnej dnia 9 marca 2022 roku była „Realizacja funduszu sołeckiego za rok 2021”. Fundusz 

sołecki to środki finansowe wyodrębnione w budżecie gminy, które są zagwarantowane dla sołectw  

na poprawę warunków życia. Zebranie wiejskie – czyli mieszkańcy danego sołectwa podejmują 

decyzje na co mają zostać wykorzystane ww. środki finansowe. Podstawą prawną  funduszu 

sołeckiego jest  ustawą  z 21 lutego 2014 roku o funduszu sołeckim  oraz ustawa z 8 marca 1990 roku 

o samorządzie. Planowane wydatki funduszu sołeckiego zgodnie z ww. ustawami muszą spełniać 

poniższe przesłanki: 

 przedsięwzięcia są zadaniami własnymi gminy, 

 służą poprawie warunków życia mieszkańców, 

 są zgodne ze strategią rozwoju gminy. 

W 2021 roku w budżecie gminy wyodrębniono kwotę 298 550,98 zł na fundusz sołecki dla 12 sołectw 

naszej gminy.  Fundusz sołecki zrealizowano w 96,38 % , tj.  kwota 287 757,03 zł. Wykonanie  

zaplanowanych kwot w poszczególnych sołectwach wahała się od 83,14% do 100%.  

Najczęstsze przedsięwzięcia planowane i realizowane przez poszczególne sołectwa to: 
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 utrzymanie porządku i czystości, w tym zakup  materiałów do drobnych remontów, materiały i 

środki czystości, zakup paliwa do kos oraz zakup usług koszenia terenów zielonych, 

 zakup szyb do wiat przystankowych, 

 organizacja spotkań integracyjnych i imprez dla dzieci, 

 doposażanie świetlic wiejskich , np. sprzęt agd, naczynia itp., 

 zadania inwestycyjne, np. budowy wiat, remonty i modernizacje świetlic, przygotowanie 

projektów itp. 

W ciągu roku sołectwo ma możliwość dokonać zmian w funduszu sołeckim składając do burmistrza 

wniosek z uzasadnieniem dokonywanej zmiany.   Zmiany polegają na przenoszeniu kwot między  

zadaniami . W 2021 roku   7 sołectw zawnioskowało łącznie 10  zmiany, które były zatwierdzone w 

drodze podjęcia uchwał. Konsekwencją zmian było przenoszenie kwot między rozdziałami i 

paragrafami w wydatkach funduszu sołeckiego. Ponadto dokonano 5 zmian na podstawie 

Zarządzenia Burmistrza polegające na przeniesieniu między paragrafami klasyfikacji budżetowej 

celem prawidłowego zaklasyfikowania planowanych do poniesienia wydatków. Powyższe sytuacje 

mają  związek  ze zbyt ogólnym formułowaniem wniosków do funduszu sołeckiego. 

W 2021 roku 4 sołectwa kontynuowały zadania podjęte w 2020 roku, natomiast 3 sołectwa w 2022 

roku zadania podjęte w 2021 roku. 

Wnioski: 

W celu wyeliminowania zbyt ogólnych wniosków, które wpływają na konieczność  dokonywania 

zmian  i  przesunięć   w planach wydatków  należy: 

 zwiększyć świadomość sołtysów  i  opiekunów sołeckich  w  zakresie  planowania  budżetu z 

zachowaniem  klasyfikacji  budżetowej, w szczególności określanie kwot wydatków  wg ich 

rodzaju  a  nie tylko wg działania (np. zamiast zorganizowanie imprezy integracyjnej – 1500 zł, 

zorganizowanie imprezy integracyjnej: zakup usługi  1000 zł i zakup art. żywnościowych 500 zł ) 

 przekazywać  sołtysom  i  radom sołeckim załącznika  uchwały budżetowej z zapisami kwot 

funduszu sołeckiego wg klasyfikacji budżetowej, co ułatwi realizację wydatków i w razie 

konieczności bieżącego korygowania planu podjęcie odpowiednio wcześnie stosownych działań, 

np.  zwołanie zebrania sołeckiego w celu sporządzenia wniosku i możliwość podjęcia stosownych 

uchwał przed zaistnieniem wydatku. 

Ponadto w  wyniku analizy przedłożonych materiałów zwrócono uwagę na wydatek - ubezpieczenie 

świetlicy wiejskiej  w funduszu sołeckim wsi Motycznyn. Dodatkowo ustalono, że pozostałe świetlice 

prócz Mierzowic, która jest ubezpieczana przez POKIS nie są ubezpieczone. W związku z powyższym 

należy podjąć działania w celu zawarcia ubezpieczenia najlepiej grupowego dla wynegocjowania 

dobrych warunków dla wszystkich świetlic i zaplanować wydatek np. w funduszu sołeckim.  

Przewodnicząca Rady   Maria  Maćkowiak  podsumowując  stwierdziła, że  zarówno Komisja 

Rewizyjna jak i Radni są zgodni  co do celowości i rzetelności, zgodności z wolą mieszkańców 

sołectw wydatkowania pieniędzy z funduszu sołeckiego w naszej gminie. 
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Pkt   8) Stan dróg i remonty . 

Przewodnicząca  Rady Maria Maćkowiak  poinformowała, że wszyscy radni  otrzymali 

pisemną informację, która została omówiona  na posiedzeniu   Komisji  w  dniu  16.03.2022 r.   

Zagadnienie dróg w naszej gminie prowadzone jest w kilku referatach, dlatego też 

P.Przewodnicząca  przypomniała kilka istotnych spraw z tego tematu. 

 Na terenie miasta i gminy występują drogi : 

- krajowe- P-ce -  L-n, Kawice-P-ce-L-ca 

- wojewódzkie – Kawice-Lubiąż, Lisowice-Ścinawa 

- powiatowe- P-ce- Malczyce, Jawor, Legnica, Lisowice-Gromadzyń, Kawice-Szczedrzykowice, 

Prochowice – Reymonta, Jagiellońska, Jaworowska, K. Miarki, Plac Kopernika, Wrocławska 

- gminne- osiedlowe, główne ciągi  na terenie miasta łączące się z drogami powiatowymi , 

drogi gminne wiejskie i dojazdowe do pól. 

Drogi te zarządzane są przez różnych Zarządców dróg i nie jednokrotnie trudno nam wyjaśnić 

mieszkańcom, że droga na terenie naszej gminny nie jest gminna i nie podlega naszemu 

zarządowi, a zwłaszcza jeżeli dotyczy to złej nawierzchni wymagającej naprawy.  Stanie dróg 

jest  znany. 

Pani  Przewodnicząca dla przypomnienia podała ,  że w roku ubiegłym w ramach inwestycji 

dokonano przebudowy dróg gminnych na kwotę  ok.1,1 mlnzł, wyremontowano ponad 

1,5km dróg o całkowitej powierzchni – 7, tys.m2 ( Lisowice 2 drogi, Dąbie i Szczedrzykowice). 

W roku bieżącym planuje się budowę ronda i remont nawierzchni w Rynku, zakończenie prac 

na ul.Kościuszki i  dwóch dróg w sołectwach  w Kwiatkowicach Rogowie Legnickim. Z dróg 

powiatowych przebudowa drogi Szczedrzykowice Dąbie. 

Myślę, że do dróg gminnych w tym roku jeszcze wrócimy, ponieważ mamy w planie wizytacje 

dróg gminnych. 

Dla formalności P.Przewodnicząca zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do informacji  . 

Wobec ich braku zaproponowała jej przyjęcie do wiadomości do protokołu.  Co przyjęto z 

aprobatą.    
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Pkt 9.Podjęcie   uchwał  w sprawach : 

Pkt 9.1  Przewodnicząca  Rady  Maria Maćkowiak   poinformowała , że  radni otrzymali projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta  i  gminy Prochowice na 2022  r.  w wersji  pisemnej.  
Zapytała  o ewentualne zmiany do  projektu  zaprezentowanego  na  posiedzeniu  komijsi.  
 
Skarbnik MIG  Agnieszka  Bryja  poinformowała,  że  projekt  uchwały  nie uległ  zmianie  od wersji 
zaprezentowanej  na komisji  . Nie mniej  jednak  wradł   się  błąd  w numeracji  załącznika   
dotyczącego planu wydatków na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących  z 
funduszy strukturalnych   i funduszy  spojności   w 2022  r. ma być nr 7 a nie 6. Pani Skarbnik 
prosiła  o uwzględnienie  autopoprawki .                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    
 
 
Dla formalności prowadząca zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . Wobec 

ich braku  postawiła  projekt  uchwały  pod  głosowanie . 

 Wyniki  głosowania 

 

status Ilość procent 

ZA 13 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania imiennego Rada Miasta i Gminy Prochowice   stosunkiem 

głosów    13 za, 0 wstrzymujących , 0 przeciwnych  podjęła uchwałę Nr  LIV / 264/ 2022 w sprawie 

zmian   w budżecie  Miasta i Gminy Prochowice  na   2022, która  stanowi  załącznik do protokołu  

wraz  z  imiennym  wykazem  głosowania. 

 

Pkt 9.2  Przewodnicząca  Rady  Maria Maćkowiak   poinformowała , że  radni otrzymali projekt 
uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy  Prochowice  na lata 2022-
2035  w   wersji  pisemnej.  Zapytała  o ewentualne  zmiany do  projektu  zaprezentowanego  na 
posiedzeniu  komisji.  
 
Skarbnik MIG  Agnieszka  Bryja  poinformowała, że  zmiany  w WPF    aktualizauja kowty ogółem 
roku bieżącego oraz kwoty limitu w przedsięwzięciach. 
 
Pani  Przewodnicząca   Rady  pytała  czy  w/w  projekcie uchwały uwzględniono  uwagi  zgłoszone  
przez Regionalna  Izbę  Obrachunkową. 
 
Odpowiedzi  udzieliła  Pani  Skarbnik informując ,że tak . 
 
Dla formalności prowadząca zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . Wobec 

ich braku  postawiła  projekt  uchwały  pod  głosowanie . 
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 Wyniki  głosowania 

 

status Ilość procent 

ZA 13 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania imiennego Rada Miasta i Gminy Prochowice   stosunkiem 

głosów    13 za, 0 wstrzymujących , 0 przeciwnych  podjęła uchwałę Nr  LIV/ 265/ 2022 w sprawie 

zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Prochowice  na lata 2022-2035 która  stanowi  

załącznik do protokołu  wraz z  imiennym wykazem głosowania. 

 

Pkt  9.3  Projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie   wyznaczenia  miejsc  do  prowadzenia  

handlu  w piątki i soboty  przez  rolników  i  ich  domowników  oraz regulaminu   prowadzenia  tego  

handlu , 

Przewodnicząca  Rady  Maria Maćkowiak   poinformowała , że  radni otrzymali projekt uchwały w 
wersji  pisemnej.   
 
Dla  formalności  prowadząca  zapytała  o  ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . 

Wobec ich braku postawiła projekt uchwały pod głosowanie . 

 Wyniki głosowania 

 

status ilość Procent 

ZA 13 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania imiennego Rada Miasta i Gminy Prochowice   stosunkiem 

głosów    13 za, 0 wstrzymujących , 0 przeciwnych  podjęła uchwałę Nr  LIV / 266/ 2022 zmieniająca  

uchwałę  w sprawie  wyznaczenia  miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników  oraz regulaminu   prowadzenia  tego  handlu , która 

stanowi załącznik do protokołu wraz z  imiennym wykazem głosowania. 
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Pkt  9.4   Projekt uchwały w sprawie   uchwalenia projektu zmiany Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków, 

Przewodnicząca   Rady  Maria Maćkowiak   poinformowała , że  radni otrzymali projekt uchwały w 
wersji  pisemnej oraz został  szczegółowo omówiony na posiedzeniach komisji   . Dla formalności 
zapytała  o  ewentualne  uwagi,  zapytania . Wobec  ich braku  postawiła  projekt  uchwały  pod 
głosowanie  .  

 

status ilość procent 

ZA 13 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania imiennego  jednogłośnie Rada Miasta i Gminy 

Prochowice podjęła  uchwałę nr  LIV / 267 / 2022  w sprawie   uchwalenia projektu zmiany 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, która stanowi załącznik do protokołu 

wraz z imiennym wykazem głosowania. 

Pkt  9.5   Projekt  uchwały w sprawie  przyjęcia „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi 

oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt na terenie  miasta i gminy Prochowice, 

Przewodnicząca   Rady  Maria Maćkowiak   poinformowała , że  radni otrzymali projekt uchwały w 
wersji  pisemnej oraz został  szczegółowo omówiony na posiedzeniu   komisji   . Dla formalności 
zapytała  o  ewentualne  uwagi, zapyatnia . Wobec ich braku postawiła projekt uchwały pod 
głosowanie  .  

 

status ilość procent 

ZA 13 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania imiennego  jednogłośnie Rada Miasta i Gminy 

Prochowice podjęła  uchwałę nr  LIV / 268 / 2022 w sprawie  przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie  miasta i gminy 

Prochowice,  która stanowi załącznik do protokołu  wraz z imiennym  wykazem  głosowania. 

Pkt  9.6 )  Projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia  skargi  Prokuratora Rejonowego w Legnicy na 

uchwałę  Rady Miasta i Gminy Prochowice ,   

Przewodnicząca   Rady  Maria Maćkowiak   poinformowała , że  radni otrzymali projekt uchwały w 
wersji  pisemnej oraz został  szczegółowo omówiony na posiedzeniu   komisji   . Dla formalności 
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zapytała  o  ewentualne  uwagi, zapytania . Wobec ich braku postawiła projekt uchwały pod 
głosowanie  .  

 

status ilość procent 

ZA 12 92,31 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7,69 % 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania imiennego  wiekszością  głosów  Rada Miasta i Gminy 

Prochowice podjęła  uchwałę nr  LIV/ 269 / 2022 w sprawie   rozpatrzenia  skargi  Prokuratora 

Rejonowego  w  Legnicy na uchwałę  Rady Miasta i Gminy Prochowice ,   która stanowi załącznik do 

protokołu wraz z imiennym wykazem głosowania. 

Pkt  9.7   Projekt uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Prokuratora Rejonowego w Legnicy na 

uchwałę  Rady Miasta i Gminy Prochowice ,   

Przewodnicząca   Rady  Maria Maćkowiak   poinformowała , że  radni otrzymali projekt uchwały w 
wersji  pisemnej oraz został  szczegółowo omówiony na posiedzeniu   komisji  . Dla formalności 
zapytała  o  ewentualne  uwagi, zapytania . Wobec ich braku postawiła projekt uchwały pod 
głosowanie  .  

 

status ilość Procent 

ZA 12 92,31 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7,69 % 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania imiennego    większością  głosów  Rada Miasta i Gminy 

Prochowice podjęła  uchwałę nr  LIV / 270 / 2022  w sprawie   rozpatrzenia  skargi  Prokuratora 

Rejonowego  w  Legnicy na uchwałę  Rady Miasta i Gminy  Prochowice ,   która stanowi załącznik 

do protokołu  wraz z imiennym wykazem głosowania. 

Pkt 9.8) Projekt  uchwały w sprawie  rozpatrzenia  skargi  Prokuratora Rejonowego w Legnicy na 

uchwałę  Rady Miasta i Gminy Prochowice ,   

Przewodnicząca  Rady  Maria Maćkowiak   poinformowała , że  radni otrzymali  projekt uchwały w 
wersji  pisemnej.   
Dla formalności  prowadząca  zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . Wobec 

ich braku postawiła projekt uchwały pod głosowanie . 

 Wyniki głosowania 



11 
 

 

status ilość procent 

ZA 12 92,31 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7,69 % 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania imiennego Rada Miasta i Gminy Prochowice   

stosunkiem głosów    12 za, 1 wstrzymujących , 0 przeciwnych  podjęła uchwałę Nr  LIV / 271/ 2022 

w  sprawie   rozpatrzenia  skargi  Prokuratora Rejonowego w Legnicy na uchwałę  Rady Miasta i 

Gminy Prochowice ,  która  stanowi  załącznik  do protokołu  wraz z  imiennym  wykazem  

głosowania. 

Pkt 9.9 ) Projekt  uchwały w sprawie   zmiany w uchwale  budżetowej Miasta i Gminy 

Prochowice na 2022 rok, 

Przewodnicząca  Rady  Maria Maćkowiak   poinformowała , że  radni otrzymali  projekt uchwały w 
wersji  pisemnej.   
Dla formalności  prowadząca  zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . Wobec 

ich braku postawiła projekt uchwały pod głosowanie . 

 Wyniki  głosowania 

 

status ilość procent 

ZA 13 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

 
W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  Rada Miasta i Gminy Prochowice   

stosunkiem  głosów    13 za, 0 wstrzymujących , 0 przeciwnych  podjęła  uchwałę Nr  LIV/ 272/ 2022 

w  sprawie   zmiany  w uchwale  budżetowej Miasta i Gminy Prochowice na 2022 rok, która 

stanowi  załącznik  do  protokołu  wraz z  imiennym  wykazem  głosowania. 

Pkt 9.10 ) Projekt  uchwały w sprawie    zapewnienia  pomocy  obywatelom Ukrainy , 

Przewodnicząca  Rady  Maria Maćkowiak   poinformowała , że  radni otrzymali  projekt  uchwały  w 
wersji   pisemnej.   
Dla  formalności  prowadząca  zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do projektu  uchwały . Wobec 

ich braku postawiła  projekt  uchwały  pod  głosowanie . 

 Wyniki głosowania 
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status ilość procent 

ZA 13 100 % 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania imiennego Rada Miasta i Gminy Prochowice   

stosunkiem głosów    13 za, 0 wstrzymujących , 0 przeciwnych  podjęła uchwałę Nr  LIV/ 273/ 2022 

w  sprawie   zapewnienia  pomocy  obywatelom Ukrainy , która stanowi załącznik do protokołu 

wraz  z  imiennym  wykazem  głosowania. 

PKT  10) Sprawozdanie z zakresu  wsparcia rodziny  i  pieczy zastępczej. 

Pani  Przewodnicząca poinformowała, że wszyscy radni  otrzymali  sprawozdanie  na skrzynki 

emaliowe i , które zostało również omówione   na posiedzeniu   Komisji    w  dniu  23.03.2022 r.    

Dla formalności P.Przewodnicząca zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do sprawozdania.    

Wobec ich braku zaproponowała jego przyjęcie do wiadomości do protokołu.   

Rada Miasta i Gminy Prochowice przyjęła do wiadomosci do protokołu sprawozdanie  z 

zakresu  wsparcia rodziny  i  pieczy zastępczej. 

Pkt  11)  Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu  Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2021 . 

Pani  Przewodnicząca poinformowała, że wszyscy radni  otrzymali  sprawozdanie  na skryznki 

emailowe ,które zostało również omówiona   na posiedzeniu   Komisji    w  dniu  23.03.2022 r.    

Dla formalności P.Przewodnicząca zapytała o ewentualne uwagi, zapytania do sprawozdania.    

Wobec ich braku zaproponowała jego przyjęcie do wiadomości do protokołu.   

Rada Miasta i Gminy Prochowice przyjęła do wiadomosci do protokołu sprawozdanie z 

realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu  Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2021 . 

 

Pkt  12)  W wolnych wnioskach  i zapytaniach   : 

Wiceprzewodniczący    Rady  Sebastian  Siwoń  w   najbliższym  czasie  rozpoczęte  zostaną  roboty 

związane  z  remontem  drogi  powiatowej  w  miejscowości   Szczedrzykowice.  W chodnikach drogi,  

który również  przewidziany jest do remontu    znajdują się nieczynne   hydranty  p.pożarowe.  Pan 

Radny  wnioskuje   o  wystąpienie  do  Związku   Komunalnego  „Wodociag   Lisowice „ o  rozważenie 

możliwości   ich  naprawy , remontu  podczas     zaplanowanych   prac   drogowych na terenie  tego 

sołectwa .  
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Pani  Burmistrz Alicja Sielicka : 

- zaprosiła  na uroczyste otwarcie nowo wykonanych pomieszczeń w Przychodni  Rejonowej  w  

Prochowicach  , które zaplanowano na 7 kwietnia br. o godz. 13.00. 

-  poinformowoła  o śmierci Starosty Lubińskiego i pogrzebie , który odbędzie się w dniu 1 kwietnia  

br. 

- poinformowała nt. sytuacji uchodźców przebywających na terenie naszej Gminy . Pani burmistrz 

zachęcała  do  odwiedzania, wsparcia  tych rodzin . Informacyjnie Pani burmistrz podała, że dwie 

rodziny dzięki   współpracy  z  miastem Warburg  wyjechało do Niemiec .    

Pkt  13)  Zakończenie    sesji  . 

W  związku   z  wyczerpaniem  porządku obrad  sesji   Przewodnicząca  Rady  podziękowała   

wszystkim  za  aktywne  uczestnictwo  i  zamkęła   obrady  sesji .  

Na  tym  protokół  zakończono. 

 

Protokołowała:                                                                                 Przewodniczyła : 

Jolanta  Szpularz                                                                              Maria  Maćkowiak   

 

 


